
Protokół nr VI/24 

z dnia 22 sierpnia 2024 r. 

 

od godz. 10:00, do godz. 12:48 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Balzam 

2. Katarzyna Chwiałkowska  

3. Milena Dutkiewicz 

4. Witold Gwiazda 

5. Magdalena Kazek 

6. Damian Kunert 

7. Marcin Łabędzki 

8. Justyna Majkowska 

9. Paweł Mataśka 

10. Karolina Michalak 

11. Ewa Mielczarek-Sójka 

12. Krzysztof Nowak 

13. Joanna Pawłowska 

14. Paweł Perdek 

15. Wojciech Rychlik 

16. Rafał Szewczyk 

17. Piotr Warchlewski 

18. Iwona Woźniak 

19. Tomasz Ziółkowski 

Nieobecni: 

Katarzyna Chwiałkowska, 

Damian Kunert, 

Karolina Michalak, 

Rafał Szewczyk. 

Punkt 1 

Otwarcie VI sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

VI sesję VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego otworzyła Przewodnicząca 

Magdalena Kazek.  Stwierdziła, iż na sali jest obecnych 15 Radnych (na faktyczny 

stan 19) wobec czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i 

obowiązujące. Poinformowała, że obrady są nagrywane i transmitowane. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie VI sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z IV sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
4. Przyjęcie protokołu z V sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie: Nadzór Wodny Sieradz, Nadzór Wodny Poddębice, 
Nadzór Wodny Łódź Zachód, Nadzór Wodny w Zduńskiej Woli, Nadzór Wodny 
Łask - VI/1/24.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości 
stypendiów sportowych - VI/2/24.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – VI/3/24.   

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na       

        rok 2024 – VI/4/24.  

10. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od  
ostatniej sesji. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych.   

12. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie VI sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do porządku obrad. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski przedstawił autopoprawki do projektów uchwał: 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Zduńskowolskiego – VI/3/24.   

2. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na  rok 2024 – VI/4/24.  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Justyna 

Majkowska, Paweł Mataśka, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, Joanna 

Pawłowska, Paweł Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Marcin Łabędzki, Karolina Michalak, 

Wojciech Rychlik, Rafał Szewczyk 

 

Rada Powiatu ustaliła porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z IV sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 



 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Justyna 

Majkowska, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł 

Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, Tomasz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Marcin Łabędzki, Karolina Michalak, 

Wojciech Rychlik, Rafał Szewczyk 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z V sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Justyna 

Majkowska, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł 

Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, Tomasz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Marcin Łabędzki, Karolina Michalak, 

Wojciech Rychlik, Rafał Szewczyk 



 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek do komisji uchwał zaproponowała 

następujących radnych: 

1/ Katarzynę Balzam, 

2/ Milenę Dutkiewicz, 

3/ Witolda Gwiazdę.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Justyna 

Majkowska, Paweł Mataśka, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, Joanna 

Pawłowska, Paweł Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Marcin Łabędzki, Karolina Michalak, 

Wojciech Rychlik, Rafał Szewczyk 

 

Skład Komisji: 

1/ Katarzyna Balzam – przewodnicząca komisji, 

2/ Milena Dutkiewicz – członek komisji, 

3/ Witold Gwiazda – członek komisji.  

Mieszkaniec Zduńskiej Woli zabrał głos w sprawie zduńskowolskiego szpitala między 

innymi: braku diabetologa, oczekiwania 3 miesiące na opis RTG, brak „należytej” 

diagnostyki po god.15.00 (tj. USG, tomograf), odsyłanie do szpitala do Sieradza, 

arogancja kadry medycznej  i ratowniczej. Zapytał kiedy będzie remont hospicjum. 

Likwidacji oddziałów w tym urologii. Zapytał o  plan rozbudowy szpitala i zatrudnienie 

specjalistów. Zapytał również o brak dyżurów nocnych aptek. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że w przeszłym tygodniu będzie 

podpisana umowa na modernizację interny i oddziału paliatywnego i pododdziału 

geriatrycznego. Co do aptek jest to związane z nowym Rozporządzeniem, które 

funkcjonuje od stycznia br. tj. podmioty prywatne nie mają obowiązku jak do tej pory 



pełnienia dyżurów. Miasto Sieradz posiada aptekę, która jest w sieci aptek prywatnych, 

które taką działalność prowadzą. W sprawie diabetologa temat jest w trakcie realizacji. 

Nowa Pani prezes funkcjonuje od 24 lipca br., jest przekonany, że poprawi jakość 

obsługi klienta. Ten temat niejednokrotnie się pojawiał.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 
Wody Polskie: Nadzór Wodny Sieradz, Nadzór Wodny Poddębice, Nadzór Wodny 
Łódź Zachód, Nadzór Wodny w Zduńskiej Woli, Nadzór Wodny Łask - VI/1/24. 
Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek poprosiła przewodniczących 
poszczególnych Komisji o przedstawienie opinii do projektów uchwał i sprawozdań.  

Piotr Warchlewski Wiceprzewodniczący Komisji Ogólnospołecznej poinformował, że 
komisja wszystkie projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie i przyjęła sprawozdanie.  

Joanna Pawłowska Wiceprzewodnicząca Komisji Programowo-Budżetowej 
poinformowała, że komisja wszystkie projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie                         
i przyjęła sprawozdanie.  

Krzysztof Nowak Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                     
i Infrastruktury Technicznej poinformował, że komisja wszystkie projekty uchwał 
zaopiniowała pozytywnie i przyjęła sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych - VI/2/24. 

 

Radna Milena Dutkiewicz zapytała ile w roku 2024 zostało przyznanych stypendiów, 

wyróżnień i nagród. 

Anna Stoczkowska – Smęda Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Kultury , 

Sportu i Rekreacji poinformowała, że w roku 2024 zostały przyznane stypendia i 

nagrody za rok 2023 w łącznej kwocie 42.000,00 zł. 

Radna Milena Dutkiewicz stwierdziła, że przy blisko 143 milionowym budżecie 

powiatu zduńskowolskiego kwota 42.000 zł dla ludzi którzy trenują, poświęcają swój 

wolny czas krzewią sport i trenerów nie jest kwotą wysoką. W projekcie regulaminu 

brakuje podstawowej regulacji a mianowicie: „Stypendium, nagrody lub wróżenie 

mogą otrzymać jedynie zawodnicy lub trenerzy, którzy reprezentują klub, którego 

siedziba znajduje się  na terenie powiatu zduńskowolskiego”. Następnie Radna 

złożyła wniosek o wprowadzenie następujący zmian w uchwale. W paragrafie 4 ust. 1 

wprowadzić kwotę 3000 zł, w ust. 2 - kwotę 1500 zł, ust. 3 -1500 zł. W paragrafie 14 

ust. 1  - kwotę 100 - zł.  



Radny Marcin Łabędzki wniósł o wprowadzenie zmiany w paragrafie 14. ust. 4 tj. 

zapis „dwunastu zawodników” zastąpić zapisem „dziewięciu zawodników”.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że kwestia liczby zawodników i 

reprezentacji, regulują art. 32 i 34 Ustawy o Sporcie, rozdział VI – wspieranie sportu 

przez organy władzy publicznej. Stąd to ograniczanie do 12 zawodników. 

Wicestarosta dalej przytoczył zapis w/w ustawy tj. „ Jeżeli w zawodach, o których 

mowa w ust. 1f pkt 1, brało udział mniej niż 8 państw, przy czym w konkurencjach 

indywidualnych brało udział mniej niż 12 osób, a w konkurencjach zespołowych mniej 

niż 8 drużyn, osad lub załóg, członek kadry narodowej może otrzymać stypendium 

sportowe w wysokości do 50% maksymalnej wysokości stypendium określonej w 

przepisach wydanych na podstawie ust. 7.Członek kadry narodowej może otrzymać 

stypendium sportowe, jeżeli w zawodach, o których mowa w ust. 1f pkt 2–8 lub ust. 

1g, brało udział co najmniej 8 państw w danej konkurencji, przy czym w 

konkurencjach indywidualnych brało udział co najmniej 12 osób”. 

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że nie ma uprawnień by doprecyzować 

kto może być beneficjentem takich uprawnień. Jest to akt prawa miejscowego i 

obowiązuje wyłącznie na terenie powiatu. Takiej nagrody nie można przyznać innej 

osobie jak tej która uprawia daną dyscyplinę sportu.  Doprecyzowanie tych zapisów 

nie jest możliwe i może zostać podważone przez organy nadzoru prawnego.  

Orzeczeń nadzorczych w tym temacie jest wiele.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski przypomniał, że powiat nie ma dochodów własnych 

. Jest wiele ograniczeń wynikających z różnych zadań. Zbliża się czas projektowania 

nowego budżetu i dopiero po określeniu potrzeb będzie można wrócić do rozmów na 

temat zwiększenia tych kwot. 

Radna Milena Dutkiewicz zapytała, czy uchwała musi zostać podjęta na dzisiejszej 

sesji. Czy nie może zostać podjęta np. w dniu uchwalenia budżetu. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski odpowiedział, że chciałby, by kiedy już będą 

ogłoszone wnioski na stypendium obowiązywał nowy regulamin.  

Radna Milena Dutkiewicz poinformowała, że podtrzymuje swój wniosek. Nawet 100 

% podwyżka nie jest zbyt duża w skali całego budżetu. 

Radny Witold Gwiazda poinformował, że popiera wniosek radnej Mileny Dutkiewicz. 

Nie jest do duża kwota.  Stwierdził, że do tematu można wrócić np.  w miesiącu 

wrześniu. Trudno jest sobie wyobrazić by ktoś odnosił sukcesy na olimpiadzie czy 

mistrzostwach świata jeżeli nie ma kontraktu zawodowego a robi to amatorsko ze 

swoich pieniędzy. Mając na uwadze kwestię lokalności, spytał czy zdarzyło się w 

okresie 3 lat wstecz że, wniosek złożyła osoba np. funkcjonująca w Łasku ale 

trenująca w zduńskowolskim klubie. Jakie jest podstawowe kryterium.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski stwierdził, że zwiększenie nagród  pociągnie za 

sobą konieczność dokonania zmian w kulturze i w sporcie. Inaczej - kilkadziesiąt 

klubów otrzyma mniej środków niż osoby otrzymujące nagrody. Regulamin nie 

obejmie wszystkich przypadków. 

Radny Witold Gwiazda zwrócił uwagę, że należałoby doprecyzować co jest 

kontraktem zawodowym. 



Anna Stoczkowska – Smęda Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Kultury, 

Sportu i Rekreacji poinformowała, że jest kryterium lokalności tj. mieszkańca powiatu 

zduńskowolskiego. Mieszkaniec może trenować w innym klubie sportowym nie 

znajdującym się na terenie powiatu zduńskowolskiego a nawet kraju. Nie ma tu 

ograniczeń czy jest to osoba dorosła czy dziecko. 

Radna Milena Dutkiewicz poinformowała, że sensem jej wypowiedzi było - by 

wspierać zawodników i trenerów, które trenują w klubach na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

Radny Witold Gwiazda stwierdził, że kryterium lokalności nie do końca jest dobrym 

kryterium. Zapytał o kwestię zapisu dotyczącego ewentualnego odwołania się od 

decyzji. Jak wygląda procedura.  

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że procedura jest procedurą 

administracyjną. Uchwała służy temu by w dalszej kolejności została wydana decyzja 

administracyjna. Nagroda nie może być określona w widełkach, musi być konkretną 

kwotą. Podobnie osiągnięcia powinny być doprecyzowane. Po decyzji Zarządu jest 

możliwość odwołania się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego.  

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że nie wszystkie sekcje znajdują się na terenie 

powiatu zduńskowolskiego i byłoby to niesprawiedliwe, by pomijać osobę, która tam 

trenuje.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił by nie odwoływać się do 

budżetu gdyż składa się on z subwencji, dotacji i własnych dochodów (najniższych).  

Stwierdził, że stypendium nie jest dochodem, z którego dana osoba żyje przez cały 

rok ale jest to swego rodzaju wyróżnienie takiej osoby. Nie zgadza się by 

otrzymywały go  osoby które trenują na poziome  Zduńskiej Woli, gdyż tutaj można 

trenować jedynie do pewnego momentu. Późnej taki zawodnik jest przekazany do 

innego klubu. 

Radna Joanna Pawłowska poparła wypowiedź wiceprzewodniczącego rady. Kluby są 

oczywiście wspierane – jasne, że marnymi pieniędzmi. Tutaj chodzi o człowieka nie o 

klub. Nie są to pieniądze którymi należy się szczycić. W innych dziedzinach np. 

zabytki są wspierane w kwocie 30. tyś zł. Nie ma wniosków o wsparcie z dziedziny 

kultury.  Poprosiła o czas. Nie jest za podwyższeniem kwot, uchwałę można zawsze 

zmienić.  

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała, czy radna Milena Dutkiewicz 

podtrzymuje swoje wnioski. 

Radna Milena Dutkiewicz poinformowała, że podtrzymuje wniosek dotyczący 

zwiększenia kwot. 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy uchwała powinna być podjęta w dniu 

dzisiejszym. 

Anna Stoczkowska – Smęda Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Kultury, 

Sportu i Rekreacji poinformowała, że jest regulamin na podstawie którego te nagrody 

i stypendia mogą być przyznawane, nie jest to czas który goni. Podjęcie tej uchwały z 

proponowanymi poprawkami powinno mieć miejsce nie późnej niż na sesji 

październikowej.   

 



Radny Witold Gwiazda złożył wniosek o zdjęcie punktu z porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia punktu z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin Łabędzki, Justyna 

Majkowska, Paweł Mataśka, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, Paweł Perdek, 

Iwona Woźniak, Tomasz Ziółkowski 

PRZECIW (2) 

Katarzyna Balzam, Piotr Warchlewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Karolina Michalak, Wojciech Rychlik, Rafał 

Szewczyk 

 

Rada Powiatu zdjęła punkt z porządku obrad. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – VI/3/24. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski omówił projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Witold Gwiazda nawiązał do pkt 4 projektu uchwały dotyczący przebudowy 

drogi powiatowej ul. Spacerowa na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką do 

skrzyżowania z drogą powiatową ul. Szadkowska. Zadanie obejmuje dość szeroki 

zakres. Czy kwota 216 tyś obejmuje tylko projekt? Czy w WPF znajduje się prognoza 

na kolejne lata. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski potwierdził, że kwota obejmuje tylko projekt 

stwierdził, że  jest to również jedna z ważniejszych planowanych inwestycji, która jest 

do realizacji w tej kadencji.   

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał o pkt związany z 

dofinansowaniem laparoskopu.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że laparoskop będzie zakupiony 

przez powiat zduńskowolski i przekazany do spółki. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Balzam przedstawiła projekt 

uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – VI/3/24. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof 

Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Karolina Michalak, Wojciech Rychlik, Rafał 

Szewczyk 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr VI/34/24  zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego wraz z 

autopoprawkami.  

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024 – 

VI/4/24. 

 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał jak została wyliczona kwota 

odszkodowania za lotnisko w Łasku. 

Radca prawny Marcin Florczak poinformował, że kwota została wyliczona 

orientacyjne i pokrywa się z kwotą wyliczoną przez biegłych. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Balzam przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024 – 

VI/4/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Milena Dutkiewicz, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof 

Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Piotr Warchlewski, Iwona Woźniak, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 



Katarzyna Chwiałkowska, Damian Kunert, Karolina Michalak, Wojciech Rychlik, Rafał 

Szewczyk 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr VI/35/24 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

 

 

Punkt 10 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Na sesji w dniu 28 czerwca 2024 r. Rada Powiatu podjęła 5 uchwał. Na sesji 

nadzwyczajnej w dniu 17 lipca br. podjęła 1 uchwałę. Uchwały wykonywane są 

zgodnie z ich postanowieniami. Od sesji w dniu 28 czerwca br. odbyło się 5 

posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu 

bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem 

obrad Wysokiej Rady.   

zamówienia publiczne  

1. 26 lipca 2024 r. Powiat Zduńskowolski podpisał umowę o dofinansowanie ze 

środków WFOŚIGW w Łodzi w ramach Programu Priorytetowego „Łódzkie OZE 

– wzrost wykorzystania odnawialnych źródeł energii na terenie województwa 

łódzkiego” na realizację zadania pn.: „Odnawialne źródła energii w budynkach 

użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego". Dofinansowanie dotyczy 

wyposażenia w instalację fotowoltaiczną I Liceum Ogólnokształcące im. 

Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli (49,82 kWp) oraz Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli (31,96 kWp). Program, 

do którego złożony został wniosek zakłada formę dofinansowania w postaci 

pożyczki i dotacji, przy czym otrzymanie dotacji uwarunkowane jest 

zaciągnięciem pożyczki (oprocentowanie 1,5 %). Wartość całego projektu 

oszacowano na poziomie 462 525,00 zł. Powiat otrzymał dotację w wysokości 

368 010,00 zł oraz pożyczkę w wysokości 94 515,00 zł. Termin zakończenia 

realizacji zadania to kwiecień 2025 r.  

2. W dniu 13.08.2024 r. odbyło się otwarcie ofert złożonych w postępowaniu  o 

udzielenie zamówienia publicznego pn.: „Udzielenie kredytu długoterminowego w 

kwocie 3 545 030 zł”. W postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 

Nr 

oferty 

Nazwa (firma)  i adres wykonawcy Cena oferty brutto 

1. 

Powszechna Kasa Oszczędności 

Bank Polski Spółka Akcyjna 

02-515 Warszawa, ul. Puławska 15 

Regionalne Centrum Korporacyjne 

w Łodzi 

2 025 267,08 zł 

2. 

Bank Gospodarstwa Krajowego 

Aleje Jerozolimskie 7 

00-955 Warszawa 

2 001 304,63 zł 



3. 

Bank Spółdzielczy w Poddębicach 

Ul. Łódzka 33 

99-200 Poddębice 

1 732 894,42 zł 

 

Obecnie trwa procedura wyboru najkorzystniejszej oferty oraz rozstrzygnięcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego zgodnie z ustawą z dnia 11 

września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2023 r., poz. 1605 ze zm.). 

 

sprawy społeczne   

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka                                                   

im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej oraz 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego realizowały 

statutowe działania jednostki. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. 

1. Przygotowywanie do rozpoczęcia prac modernizacyjnych Oddziału Opieki 

Paliatywnej oraz Oddziału Chorób Wewnętrznych w ramach finansowania z 

Polskiego Ładu. 

2. Prowadzenie punktu szczepień przeciwko Covid-19. 

3. Wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Działania zachęcające do aktywnego 

starzenia się w dobrym zdrowiu” w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Łódzkiego 2021-2027. Wartość projektu: 866 224,38 zł w tym wysokość 

dofinansowania: 779 601,94 zł (różnica zostanie pokryta w formie finansowej i 

niefinansowe tj. użyczenie pomieszczeń) – został pozytywnie zaopiniowany 

przez Urząd Marszałkowski, Szpital oczekuje na podpisanie umowy na w/w 

dofinansowanie. 

4. Prowadzenie pilotażowego programu z Narodowego Funduszu Zdrowia na 

podstawie Rozporządzenia Ministra Zdrowia: „Dobry posiłek w szpitalu”. W 

tym celu został zatrudniony dietetyk, który będzie ściśle współpracował z 

lekarzami, pacjentami oraz zewnętrza firmą cateringową Catermed Sp. z o.o. 

z siedzibą w Łodzi.  

5. Działania w zakresie rozwijania opieki koordynowanej i budżetu powierzonego 

opieki koordynowanej świadczonej w ramach Podstawowej Opieki Zdrowotnej. 

6. Działania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 

• W dniu 30.07.2024 r. złożono wniosek o przyznanie dodatkowych środków 

rezerwy Ministra  na finansowanie programu na rzecz promocji zatrudnienia, 

łagodzenie skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej bezrobotnych z niskimi 



kwalifikacjami (nieposiadających świadectwa dojrzałości) lub bezrobotnych bez 

kwalifikacji na kwotę 141 000,00 zł. W ramach projektu zaplanowano przyznanie 

jednorazowych środków na podjęcie działalności gospodarczej dla 1 osoby oraz 

refundację kosztów doposażenia/ wyposażenia stanowiska pracy dla 3 osób. 

• W dniu 16.08.2024 r. otrzymaliśmy decyzję o środkach rezerwy na 

finansowanie programu na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków 

bezrobocia i aktywizacji zawodowej  na program „Aktywizacja zawodowa 

bezrobotnych z niskimi kwalifikacjami (nieposiadających świadectwa dojrzałości) lub 

bezrobotnych bez kwalifikacji”.  Łączna kwota projektu wynosi 141 000,00 zł.  

W ramach projektu planowane jest objęcie wsparciem 4 osób. Dla 3 osób 

zaplanowano refundację doposażenia/ wyposażenia stanowiska pracy oraz 

wypłacenie 1 osobie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej.  

• Na dzień 19.08.2024 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 42 

krajowe oferty pracy na 119 wolnych miejsc pracy i stażu na stanowiska: asystentka / 

higienistka stomatologiczna, elektromonter/pomocnik elektromontera, elektryk, kasjer 

– sprzedawca, kierowca kat. B, konstruktor, krojczy, lakiernik, magazynier, monter 

AGD, monter mebli, nauczyciel przedmiotów zawodowych - technik masażysta, 

nauczyciel przedszkola, nauczyciel psycholog, nauczyciel wychowania 

przedszkolnego, operator CNC, pomoc szwalni, pomocnik spawacza, pracownik 

fizyczny, pracownik gospodarczy, pracownik gospodarczy - palacz centralnego 

ogrzewania, pracownik produkcji, przedstawiciel handlowy, psycholog, robotnik 

drogowy, robotnik gospodarczy, rolnik upraw polowych, spawacz, specjalista do 

spraw szkoleń, sprzedawca, szwaczka, ślusarz, technik technologii żywności, technik 

utrzymania ruchu/mechanik utrzymania ruchu. 

• Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informuje, iż nadal można składać 

wnioski na zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych, robót publicznych, 

szkoleń  oraz bonów na zasiedlenie. Nabór prowadzony jest w trybie ciągłym, 

aż do wyczerpania środków. 

Nabory na dofinansowanie podjęcia działalności gospodarczej oraz wyposażenie 

lub doposażenie stanowiska pracy będą ogłoszone odrębnym komunikatem. 

• W okresie 25.06.2024 r. - 19.08.2024 r. do PUP wpłynęło 20 oświadczeń o 

powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli Armenii, Białorusi i 

Ukrainy. 

 

Ponadto na bieżąco w sposób ciągły Urząd prowadzi inne czynności wynikające 

z zadań statutowych. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim  

Według statystyki na koniec miesiąca lipca  2024 roku w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1.609 osób bezrobotnych, w tym 

872 kobiety. Liczba osób z prawem do zasiłku stanowi 233. 



Stopa bezrobocia na koniec czerwca 2024r. osiągnęła w powiecie 

zduńskowolskim 6,7%, w województwie łódzkim – 5,3%  i w kraju 4,9%. 

                              WSPARCIE DLA OBYWATELI UKRAINY 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo 

pracy oraz przez poradnictwo zawodowe. 

Na dzień 19.08.2024r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli 

zarejestrowanych jest 22 kobiety ze statusem osoby bezrobotnej.  

Ponadto zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom 

do Powiatowego Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie 25.06.2024 r. - 

19.08.2024 r.  wpłynęło 57 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy 

obywatelowi Ukrainy 

Na dzień 19.08.2024 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 1 ofertę 

pracy (2 wolne miejsca pracy), na którą także może być skierowany obywatel Ukrainy 

na stanowisko: szwaczka. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców z terenu powiatu zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani 

zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają kobiety.  

Wszystkie informacje oraz oferty pracy w języku ukraińskim są ogólnodostępne na 

stronie internetowej oraz w gablotach w siedzibie Urzędu.        

Zwolnienia grupowe 

 W dniu 05.07.2024 r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęło 

powiadomienie od syndyka ustanowionego dla WOLA Spółka Z Ograniczoną 

Odpowiedzialnością w Upadłości dotyczące kolejnych rozwiązań umów z 59 

pracownikami. Podsumowując zgłoszenia zwolnień grupowych w Wola Sp. z o.o., na 

dzień 19.08.2024 r. do tut. urzędu wpłynęły informacje o zwolnieniu łącznie 228 

pracowników. 

 

Ponadto w sposób ciągły urząd prowadzi czynności wynikające z zadań 

statutowych. 

Udział w spotkaniach. 

• 09.07.2024 r.  Spotkanie z Wojewodą Łódzkim i Marszałkiem Województwa 

Łódzkiego  

• 11.07.2024 r. Oddanie hołdu ofiarom rzezi wołyńskiej  

• 17.07.2024 r. Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Łódzkiego  

• 24.07.2024 r. Spotkanie w PKP PLK w sprawie budowy przejazdu/ wiaduktu 

przy ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej Woli  

• 26.07.2024 r. 106. rocznica powołania Policji  

• 01.08.2024 r. Udział w 80. rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego   



• 02.08.2024 r. Spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w 

Łodzi  

• 14.08.2024 r. Złożenie kwiatów przy pomniku Maksymiliana Marii Kolbe  

• 20.08.2024 r. Wizyta studyjna w Domu Pomocy Społecznej w Skierniewicach  

 edukacja 

1.            Branżowa Szkoła I stopnia nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w 

Zduńskiej Woli otrzymała dotację na realizację Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno-komunikacyjnych „Aktywna tablica 2024”. Całkowity koszt realizacji 

zadania wynosi 17 500 zł, z tego dotacja celowa  14 000 zł, wkład własny 3 500 zł. 

2.            IV Liceum Ogólnokształcące Specjalne w Zespole Szkół Specjalnych im. 

Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli otrzymało dotację na realizację Rządowego 

programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w 

zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych „Aktywna tablica 2024”. 

Całkowity koszt realizacji zadania wynosi 17 500 zł, z tego dotacja celowa  14 000 zł, 

wkład własny 3 500 zł. 

3.            Zespół Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli otrzymał 

dofinansowanie w ramach programu Erasmus+. Wartość projektu nr 2024-1-PL01-

KA121-VET-000196714 wynosi 61 721,00 euro. Projekt jest w 100% dofinansowany 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

4.            Zespół Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli otrzymał dofinansowanie 

w ramach programu Erasmus+. Wartość projektu nr 2024-1-PL01-KA121-VET-

000228667 wynosi 73 681,00 euro. Projekt jest w 100% dofinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

5.            Zespół Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach otrzymał 

dofinansowanie w ramach programu Erasmus+. Wartość projektu nr 2024-1-PL01-

KA121-SCH-000230129 wynosi 51 868,00 euro. Projekt jest w 100% dofinansowany 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

6.            Zespół Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach otrzymał 

dofinansowanie w ramach programu Erasmus+. Wartość projektu nr 2024-1-PL01-

KA121-VET-000230059 wynosi  66 764,00 euro. Projekt jest w 100% dofinansowany 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

7. Rekrutacja do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 

Powiat Zduńskowolski na rok szkolny 2024/2025. W wyniku dokonanego naboru do 

klas pierwszych w roku szkolnym 2024/2025 trafi do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez powiat zduńskowolski 337 uczniów. Łącznie uruchomiono 12 

oddziałów tj.: 

 

I Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli: 

2 oddziały – 63 uczniów 

Klasy: 1 klasa matematyczno – fizyczna, 1 klasa biologiczno-chemiczna z 

rozszerzonym angielskim, 

 

II Liceum Ogólnokształcące im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli: 

2 oddziały – 54 uczniów 



Klasy: 1 klasa z rozszerzeniem humanistycznym i europejskim, 1 klasa medyczna z 

rozszerzonym angielskim,  

 

Zespół Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli: 

2 oddziały – 72 uczniów 

Klasy w zawodach: technik automatyk, technik programista, technik informatyk 

 

Zespół Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w Zduńskiej Woli: 

1 oddział Technikum – 21 uczniów – w zawodach: technik logistyk i technik i technik 

pojazdów samochodowych. 

2 oddziały Branżowej Szkoły I stopnia – 45 uczniów - klasy wielozawodowe oraz 

zawód mechanik pojazdów samochodowych. 

 

Zespół Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli: 

1 oddział Liceum Ogólnokształcącego – oddział przygotowania wojskowego – 24 

uczniów,  

1 oddział Technikum – 32 uczniów – w zawodach: technik żywienia i usług 

gastronomicznych oraz technik transportu kolejowego, 

 

Zespół Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach: 

1 oddział Technikum – 26 uczniów - w zawodach: technik mechanizacji rolnictwa i 

agrotroniki oraz technik żywienia i usług gastronomicznych. 

Łącznie 337 przyjętych uczniów do 12 oddziałów. 

Radny Marcin Łabędzki poprosił o informację w sprawie zmian jakie zaszły w szpitalu 

a konkretnie dotyczące zmian w zarządzie tj. wyboru nowego prezesa.  W jakiej 

formie został powołany. Czy przedstawiła wizje rozwoju szpitala, w jakim kierunku 

będzie ten szpital prowadziła. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że pani prezes poinformowała, iż nie 

będzie starała się o kontynuację  pracy w zduńskowolskim szpitalu. Rada nadzorcza 

powołała od 24 lipca br. nową panią prezes Panią Magdalenę Szymczak. Były do 

wyboru dwie drogi: powołanie lub konkurs. Rada Nadzorcza zdecydowała się na 

powołanie. Zależało by była to osoba, która zna szpital i jego problemy. Nie było 

czasu by wdrażać nową osobę. Rezygnację złożyła również przewodnicząca Rady 

Nadzorczej. Stąd został powołaną nowa rada nadzorcza na czele której stoi pan Piotr 

Kagankiewicz – dyrektor szpitala w Radomsku, Piotr Kubiak -zajmuje się finansami w 

firmie FILATO, Pani Izabela Dobrowolska – sekretarz Miasta Zduńska Wola. Pani 

prezes przedstawiła swoją wizję szpitala tj. przygotowanie się do rozwoju tego 

szpitala.  

Radny Marcin Łabędzki AV co się zadziało od kwietni do czerwca, że pani prezes i 

przewodnicząca Rady Nadzorczej złożyła rezygnację.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski stwierdził, że to pytanie powinno zostać skierowane 

do pani prezes i pani przewodniczącej. Nie było nacisków by pani prezes 

zrezygnowała ze stanowiska tym bardziej na panią przewodniczącą Rady 

Nadzorczej. To były niezależne decyzje.   



Radna Joanna Pawłowska w nawiązaniu do kwestii wizji szpitala -stwierdziła, że w 

niedługim czasie pani prezes zostanie poproszona na sesję w celu przedstawienia tej 

wizji.  

Radny Witold Gwiazda nawiązał do informacji o spotkaniu z PKP PLK w sprawie 

budowy przejazdu wiaduktu przy ul. Szadkowskiej w Zduńskiej Woli.  

Kinga Kras Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych w odpowiedzi na 

pytanie poinformowała, że spotkanie w dniu 24 lipca dotyczyło faktu projektowania 

ulicy Henrykowskiej. Zamówienie będzie realizowane w formule „opcji” . W tej chwili 

realizowany jest projekt przebudowy ul. Henrykowskiej do granicy własności powiatu 

zduńskowolskiego natomiast zakończenie drogi powiatowej jest za terenem drogi 

kolejowej. Na spotkaniu  PLK zostało poinformowane, że projektowanie drogi przez 

teren zamknięty jest dość kosztowne.  Prosiliśmy o współudział  zarówno w 

projektowaniu jak i fazie realizacyjnej tego przedsięwzięcia. Ustalona została 

współpraca, by PKP PLK  pomogło powiatowi w problemach realizacyjnych. Sprawa 

jest otwarta.  

Radny Witold Gwiazda zapytał jaka była konkluzja tego spotkania. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że temat wiaduktu przy ul. 

Szadkowskiej pojawia się od dłuższego czasu. Jesteśmy na etapie przygotowywania 

koncepcji, spotkań. Sprawa jest dość skomplikowana. Po przygotowaniu koncepcji 

zostanie ona przedstawiona Wysokiej Radzie. Jest program z możliwością 

dofinansowania na poziomie 50 mln zł. Wkład własny to około 20 mln. zł. 

Przewidywany koszt tej inwestycji  to około 45-50 mln zł. Zarówno miasto, gmina jak i 

powiat zduńskowolski nie jest w stanie pokryć wkładu własnego w takiej kwocie.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że z tego co pamięta to na końcu minionej 

kadencji były prowadzone rozmowy w ministerstwie by minister wsparł powiat w 

działaniu by wiadukt wybudowało samo PKP gdyż dla powiatu jest to bardzo trudna 

do udźwignięcia inwestycja a będzie się odbywała na terenie PKP. Czy jest możliwa 

negocjacja z PKP by przejęli tą inwestycję, czy jest to brane pod uwagę. Nie jest 

przekonany by nie nakłaniać PKP do realizacji tego zadania tak jak było wcześniej 

proponowane, a część drogową zrealizuje powiat jako partner ale nie jako lider. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski stwierdzili, że radny Łabędzki nie zrozumiał jego 

wypowiedzi, nie powiedział że powiat będzie liderem. Nie powiedział również, że 

powiat chce realizować to zadanie ze swoich środków. Jak już mówił wcześniej 

zarówno miasto, gmina jak i powiat zduńskowolski nie jest w stanie pokryć wkładu 

własnego.  Na tym etapie są prowadzone rozmowy z samorządowcami z osobami, 

które się na tym znają - co tak naprawdę chcemy. Jeżeli Pan radny ma koncepcję 

popartą dokumentami to poprosił by ją przedstawił.    

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że nie mówił o koncepcji a o sposobie realizacji, 

kto ma to wykonać. Jeżeli mówimy, że realizujemy koncepcję mówi samo przez się. 

Osoba która prowadzi koncepcję jest liderem.  

 

 

Punkt 11 

Interpelacje i zapytania Radnych. 



Radny Paweł Perdek złożył interpelację w sprawie dyżurów aptek ogólnodostępnych 

na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Radna Milena Dutkiewicz złożyła interpelację w sprawie przedstawienia wykazu 

inwestycji infrastrukturalnych zrealizowanych w latach 2019-2024 na terenie powiatu 

zduńskowolskiego z podziałem na poszczególne gminy z terenu powiatu.  

 

Radny Piotr Warchlewski podjął temat placu na Osiedlu Południe koło Biedronki. Z 

jego informacji obiekt został sprzedany. Zapytał kto jest właścicielem tego terenu. 

Obecny właściciel zgodził się na składowanie destruktu z ul. Szymanowskiego. 

Uważa, że nie jest to miejsce do składowania. Uważa, że należy podjąć działania by 

właściciel tego terenu utrzymywał go w należytym stanie. Czy powiat zduńskowolski 

uczestniczy w procesie przygotowania inwestycji na ul. Kościelnej, Łaskiej i 

Sieradzkiej. Czy będzie miał możliwość śledzenia podejmowanych działań.  

 

Piotr Pacelt dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli  poinformował, że 

powiat jest zarządcą drogi  a starosta jest osobą zarządzającą ruchem i uczestniczy 

nie w roli inwestora ale przy udziale powiatu to zadanie jest realizowane. 

Nieruchomość została przekazana inwestorowi na cele budowlane. Na naradzie 

technicznej swoje obawy związane z organizacją ruchu i kłopotami w komunikacji 

przedstawił między innymi prezes MPK.  W ślad za tym zaproponowano zmianę 

organizacji ruchu i wprowadzenie dwukierunkowości na czas budowy ronda na Placu 

Wolności. Robione jest wszystko by zmiany były jak najmniej dotkliwe dla kierowców. 

Ma deklarację ze strony Miasta Zduńska Wola, że rady techniczne będą odbywały 

się cyklicznie. Obawy mieszkańców i radnych będą przekazywane Miastu Zduńska 

Wola. Powiat nie bierze udziału finansowego w tym zadaniu.  

 

Radna Ewa Mielczarek- Sójka poprosiła by wniosek radnej Mileny Dutkiewicz został 

uzupełniony o  informacje  dotyczące  kilometraża dróg, które zostały wykonane w 

poszczególnych gminach i mieście oraz kilometraża dróg, które oczekują  na 

wykonanie, są drogami powiatowymi oraz wskazanie tych dróg, które zostały przejęte 

przez poszczególne samorządy na własność od powiatu, ewentualnie przejęte od 

powiatu do wyremontowania i oczekują na przekazanie powiatowi.   

 

Punkt 12 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Marcin Łabędzki zawnioskował o udzielenie informacji co się zdarzyło od 

początku kadencji w sprawie wiaduktu. Jakie były rozmowy. Co było robione, z kim 

były prowadzone rozmowy, jakie koncepcje, dla kogo. Ponadto zgłosił, że część 

suszarek na basenie miejskim jest uszkodzona. Poprosił by zarządca to sprawdził.   

Radny Witold Gwiazda zaproponował by w porządku sesji zamieszczać pkt: „wnioski 

obywatelskie”. 



Radca Prawny Marcin Florczak poinformował, że w statucie jest zapisane, że osoby 

zaproszone mogą zabrać głos w „sprawach różnych”. Jeżeli chcą w innym punkcie to 

odbywa się to za zgodą rady. Należało by dokonać zmiany w statucie w tym zakresie. 

Radny Piotr Warchlewski poinformował, że w radzie powiatu nie pisanym prawem 

było udzielanie głosu mieszkańcom po pkt „Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków”. 

Nie było takiej sytuacji by rada odmówiła mieszkańcowi zabrania głosu.  

Złożył wniosek o zlikwidowania napisu „anty Judee” na murze przy ul. Paprockiej w 

Zduńskiej Woli. Jest to wezwanie do nienawiści rasowej.  

Zdjęcie flagi narodowej z balkonu na posesji przy ul. Kościelnej i Złotnickiego.  

Radna Milena Dutkiewicz stwierdziła, że rada powiatu jest dla mieszkańców by im 

służyć i pomagać.  Jeżeli mieszkańcy chcą zabrać głos mają  do tego absolutne 

prawo. Punkt dotyczący wystąpień obywatelskich winien być wprowadzony nawet 

gdyby to wymagało zmiany statutu.   

 

Punkt 13 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Punkt 14 

Zakończenie VI sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Posiedzenie VI sesji VII zakończyła przewodnicząca Magdalena Kazek.   

  

 Przewodnicząca 

 

Magdalena Kazek 

  

 

 

 


